
  Gliwice, 22.01.2022 

       Szanowna Pani 

   Anna Gilner 

       Dyrektor ZDM 

  (drogą elektroniczną) 

W roku 2019 został przeprowadzony gruntowny remont ulicy Beskidzkiej w Sośnicy. Dzisiaj powstało 

zapadlisko na tej ulicy przy skrzyżowaniu z ulicą Węglową. W związku z zaistniałą sytuacją zwracam 

się z prośbą o odpowiedź na następujące pytania? 

1. Jaki jest powód tego zapadliska?

2. Czy remont tej ulicy został wykonany w 100% dokładnie?

3. Kto odpowiada za takie sytuacje?

4. Jaki jest pomysł, aby takich sytuacji nie było w przyszłości?

Dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

Z poważaniem i wyrazami szacunku 

   Gabriel Bodzioch 

        Radny Rady Miasta Gliwice 
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